



Announcing: Roy Roberts as National Manager, Specifications and Contractors.

I am pleased to announce the appointment of Roy Roberts as National Manager, Specifications and Contractors – Telecom.

Roy's contribution to the creation of the Noramco Telecom Division has been invaluable over the years. He developed significant relationships with some of the largest companies in the Telecom industry and will now focus his energies on assisting the National Sales Team with determining the correct technology required for individual projects. Additionally, Roy has been tasked with managing our Telecom Contractor Business, nationally.

Congratulations on your new role, Roy.

Annonce : Roy Roberts à titre de gestionnaire national, Spécifications et entrepreneurs.

J'ai le plaisir d'annoncer la nomination de Roy Roberts au poste de directeur national, Spécifications et entrepreneurs – Télécommunications.

La contribution de Roy à la création de la division Noramco Telecom a été inestimable au fil des ans. Il a développé des relations significatives avec certaines des plus grandes entreprises de l'industrie des télécommunications et concentrera maintenant ses énergies sur l'aide à l'équipe nationale des ventes à déterminer la bonne technologie requise pour les projets individuels. De plus, Roy a été chargé de gérer notre activité d'entrepreneur en télécommunications, à l'échelle nationale.

Félicitations pour votre nouveau rôle, Roy.